

**Проект «МишМаш» (Россия)**  
**Project “MishMash” (Russia)**  
**Projekt „MishMash“ (Russland)**

Миша Лейкин родился в 1968г. Он был член группы «Обледенение архитекторов», 1997 - 2001. Окончил МАрХИ в 1994г. Маша Сумнина родилась в 1977г. Окончила Полиграфический институт в 2001г. Избранные выставки: Предмет искусства. ГЦСИ, Москва; Спа-театр старения\*. XL, Москва; VIII Выставка номинантов премии Кандинского. Ударник; 2013: Эквалайзер на выставке «Невесомость» в музее "Рабочий и Колхозница" в ГЦСИ Нижнего Новгорода; Полоса без препятствий на ArtBat Fest. Алматы, Казахстан; 2012: Выставка номинантов Terna Prize, Рим; V-museum, Berliner Festspiele, Германия. Public Art: 2011: Нужное искусство. Общественный туалет в Парке культуры; Чистое искусство\*. Чебуречная "Дружба.

Misha Leykin, born in 1968; education – Moscow Institute of Architecture. Masha Sumnina, born in 1977; education – Moscow Academy of Printing. Selected exhibitions: 2014: Subject of Art. NCCA, Moscow; Spa-Theatre of aging, XL gallery, Moscow; The Eighth exhibition of the nominees of the Kandinsky Prize, Udarник. 2013: Equalizer at Weightless, W&K museum, NCCA Arsenal; No obstacle course at ArtBat Fest, Almaty; 2012: Terna Prize Nominee Exhibition, Rome; V-museum, Berlin Festspiele. Public Art: 2011: Necessary Art at Gorki Park; Pure Art, “Cheburechnaya Friendship”; 2007: 7 towers of Shargorod city. The city sculpture, Shargorod, Ukraine.

Mischa Leykin, geboren 1968; Ausbildung – Moskauer Institut für Architektur. Mascha Sumnina, geboren 1977; Ausbildung – Moskauer Akademie für Printing. Ausstellungen (Auswahl): 2014: Subject of Art. NCCA, Moskau; Spa-Theatre of aging, XL, Moskau; Die 8. Ausstellung der Nominierten des Kandinsky Preises, Udarник. 2013: Equalizer at Weightless, W&K museum, NCCA Arsenal; No obstacle course at ArtBat Fest, Almaty; 2012: Terna Prize Nominee Exhibition, Rom; V-museum, Berliner Festspiele. Öffentliche Kunst: 2011: Necessary Art im Gorki Park; Pure Art, Cheburechnaya "Friendship"; 2007: 7 towers of Shargorod city. The city sculpture, Shargorod, Ukraine.